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Dzień Dobry! 

W nawiązaniu do przeprowadzonej rozmowy w dniu 25.09.2020r. oraz 
16.10.2020r. w sprawie planowanej przez Państwa Firmę budowy światłowodu 
przebiegającego przez Gminę Tułowice, proszę o przysłanie informacji w 
przedmiotowej sprawie (zgodnie z Pana deklaracją złożoną podczas spotkania). 
Proszę o zamieszczenie informacji w zakresie: 

- Czy  planowana inwestycja w zakresie obejmuje całą Gminę Tułowice 
(włącznie ze sołectwami)? 
- Czy jest sporządzona dokumentacja projektowa? 
- Kiedy planowane jest rozpoczęcie  inwestycji w Gminie Tułowice? 

Z posiadanych informacji wynika , że m.in. Gmina Niemodlin , Gmina Dąbrowa 
posiada już dokumentacje projektową w zakresie budowy światłowodu przez 
Państwa Firmę a rozpoczęcie prac nastąpi jeszcze w tym roku . Proszę o 
potwierdzenie powyższej informacji.  

Jednocześnie informuję, że Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z 
powyższym zaprasza Pana na posiedzenie komisji w dniu 
20.11.2020r.   Pozdrawiam 

Odpowiedz  

Dobry wieczór  
 
Poniżej odpowiedzi na Pana Pytania oraz link do strony gdzie można przeczytać 
kim jesteśmy https://www.multiplay.pl/about.php 
 
  
- Czy  planowana inwestycja w zakresie obejmuje całą Gminę Tułowice 
(włącznie ze sołectwami)? 
W załączeniu przesyłam  pdf-a z zakresem sieci jaką planujemy 
wybudować  w gminie Tułowice. Cała gmina zostanie objęta inwestycją. 
  



- Czy jest sporządzona dokumentacja projektowa? 
Dokumentacja projektowa jest w fazie opracowania. W pierwszej 
kolejności będą się uzgadniać i budować łączniki pomiędzy 
miejscowościami. Czekamy na warunki z TD na poszczególne miejscowości. 
  
- Kiedy planowane jest rozpoczęcie  inwestycji w Gminie Tułowice? 
 
Pierwsze roboty mogą ruszyć  jeszcze w tym roku, aktualnie czekamy na 
decyzję gminy w zakresie obniżenia stawki za umieszczenie . Prace 
rozpoczniemy na wykonaniu połączeń pomiędzy miejscowościami.  
  
- Z posiadanych informacji wynika , że m.in. Gmina Niemodlin , Gmina 
Dąbrowa posiada już dokumentacje projektową w zakresie budowy światłowodu 
przez Państwa Firmę a rozpoczęcie prac nastąpi jeszcze w tym roku . Proszę o 
potwierdzenie powyższej informacji.  
 
W Gminie Dąbrowa rozpoczęła się budowa sieci światłowodowej w gminie 
Niemodlin  aktualnie trwają prace projektowe , budowa powinna się 
rozpocząć  w połowie grudnia. 
 
Na dzień dzisiejszy nie mam więcej informacji. 
 


